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Interpelacja

Wzorem niekt6rych miast w Polsce jak i Europie chcialbym, aby w naszym
mieScie zostaly wyznaczone strei/, w kt6rych nie obowiqzyrvalaby ,,cisza nocna"
od 22.00 do 24.00. Chodzi dokladnie o wydluzenie czasu w miejscach, gdzie
znalduj1 sig lokale nocne, w kt6rych przebywaj4 mieszkaricy naszego miasta oraz
osoby wizytujqce Woclawek. Dlatego zwracam sig z proSb4 o czasowe zniesienie
,,ciszy nocnej" w okresie od I lipca do 31 sierpnia. Strefa mialaby obejmowa6
lokale takie jak: ogr6dki piwne, bary czy restauracje w obrgbie do 50 metr6w
znajdujqce sig na Sr6dmie5ciu oraz Bulwarach.
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